

《六级图表作文范文：啃老族》

一直以来，英语六级作文都是英语六级考试的重点和难点，很多同学败就败在六级作

[六级作文范文](#)。



六级图表作文范文：啃老族

The "parasitic adult", or "NEET" (Not in Education, Employment, or Training) phenomenon has gained attention in recent years as a significant social issue. The term refers to young adults who continue to rely on their parents for financial support well into their adulthood.

According to the National Bureau of Statistics, the number of young adults aged 18-34 living with their parents and relying on them for financial support has reached 63 million in 2020, which is a staggering 40% of this age group.

There are several factors contributing to this phenomenon. Firstly, the rising cost of

living and the increasing difficulty of finding employment have made it challenging for young adults to achieve financial independence. Secondly, the COVID-19 pandemic has exacerbated the situation, resulting in a record number of young people unable to secure employment. Lastly, there is a cultural aspect to this issue, with some parents encouraging their children to continue living with them and relying on them financially.

This trend has significant implications for both the individuals and society as a whole. For the young adults, it can lead to a lack of self-reliance and problem-solving skills. For society, it can strain social security systems and create a dependency mindset among the younger generation.

In conclusion, the "parasitic adult" phenomenon is a complex issue that requires a multi-pronged approach. It is crucial for society to provide more support to young adults in terms of employment opportunities and skills training, while also encouraging parents to foster independence in their children.

“啃老族”，或称为“NEET”（不在教育、就业或培训中）现象，近年来已成为一个引起关注的重要社会问题。这个词语指的是那些在成年后仍然依赖父母经济支持的年轻人。

根据国家统计局的数据，2020年，18-34岁的年轻人中有6300万与父母同住并依赖他们的经济支持，这个数字令人震惊，占到了这个年龄段人口的40%。

造成这一现象的原因有几个。首先，不断上涨的生活成本和越来越难的就业形势使得年轻人实现经济独立变得具有挑战性。其次，新冠疫情的爆发使得情况进一步恶化，导致无法找到工作的年轻人数量创下了纪录。最后，这一问题还有文化层面的原因，一些父母鼓励他们的孩子与他们同住并依赖他们的经济支持。

这种趋势对个人和社会都有重大的影响。对于年轻人来说，这可能导致缺乏自给自足和解决问题的能力。对于社会来说，它可能紧张社会安全系统，并在年轻一代中产生依赖心态。

总的来说，“啃老族”现象是一个需要多方面解决的问题。社会提供更多支持，以就业机会和技能培训的形式，同时鼓励父母培养孩子的独立性，这一点至关重要。